
JAARGANG 3 |  OKTOBER 2023

BE·KE·N·D
Magazine voor en door Nijlen

  

 

HET REUZENFEEST! 
TERUGBLIK OP HET  
'GROOTSTE' HUWELIJK VAN 
HET JAAR

In de kijker P. 4-7

DE DIENST VOOR 
GEZINSZORG

Op pad met P. 8-11



IN DE KIJKER 
Het reuzenfeest! Een terugblik op het  
'grootste' huwelijk van het jaar P. 4-7 
 
OP PAD MET 
BEKEND volgde de 'dienst voor gezinszorg'  
van lokaal bestuur NIjlen P. 8-11 
 
TALENT UIT NIJLEN 
Dennis De bruyn op het Iron Man-podium P. 12-13 
 
IN DE KIJKER 
Mustafa vond een echte thuis in Kessel bij het  
gezin van Tim en Wendy P. 14-15 
 
IN BEELD 
Eerherstel voor de mooiste dreef van Bevel P. 16-17 
 
UIT DE BUURT 
Maak kennis met de nieuwe korpschef P. 18-19 
 
 
 
 
 

GESPOT 
Unieke winkel in koralen P. 20-21
 
NOG NIJLENS NIEUWS
Nieuw album voor 'The Four Aces Guitar Quartet' P.  22-23 
 
TALENT UIT NIJLEN
Water en energie bepalen de toekomst P. 24-25
 
WINNAARS BEKEND ZOMER-FOTOWEDSTRIJD
Ontdek wie er gewonnen heeft P. 26-27 
 
KORTWEG
Informatieve berichten P. 28-31 
 
CONTACT
Nuttige telefoonnummers P. 31 
 
WEDSTRIJD
Oproep 'Beeldige Bomen'-wedstrijd P.  32
 

 

'IK KAN NU LEVEN 
EN NIET ALLEEN 
MAAR OVERLEVEN'

P. 14 — 15
MUSTAFA VOND EEN ECHTE THUIS IN 
KESSEL,  BIJ HET GEZIN VAN TIM EN 
WENDY.

P. 8 — 11

OP PAD MET 
DE DIENST VOOR 
GEZINSZORG

BEKEND VOLGDE DE 'DIENST VOOR 
GEZINSZORG' VAN LOKAAL BESTUUR 
NIJLEN

IN DEZE EDITIE

BE•KE•N•D - BEvel KEssel Nijlen Daar gaat het over!  
BEKEND is een uitgave van Lokaal bestuur Nijlen. Bekend@nijlen.be • 03 410 02 11

VOORWOORD

2

Beste lezer,

Wat was het een mooie nazomer en 

wat was het een prachtig feest op die 

zonovergoten 1 oktober.  Twee van 

onze reuzen, Here Nilus en Vrouwe 

Kessela, trouwden voor de ogen van 

vele honderden mensen én bevriende 

reuzen van overal in Vlaanderen. En 

zoals het reuzen betaamt, gaven ze 

het grootste trouwfeest ooit. 

 

Voor velen onder u was het misschien 

de eerste kennismaking met ons 

kwartet aan reuzen. Jong en minder 

jong vergaapten zich aan de grootste 

aller Nijlenaars en genoten van de 

gezelligheid en het gezelschap. 

Daarmee stond die dag voor mij 

symbool voor Nijlen, we hebben met 

onze 1001 facetten heel veel te bieden, 

we komen graag samen én we zorgen 

voor mekaar.  

 

En dat blijkt eens te meer in deze 

BEKEND. We lezen over straf sportief 

talent, over culturele duizendpoten, 

over slimme en geëngageerde 

leerlingen en over een heel bijzondere 

handelszaak. Maar in de kern van onze 

diamant met zijn 1001 facetten zit 

zeker ook het zorgzame, het menselijk 

warme, het hart op de goeie plaats 

dus. Verhalen uit het leven gegrepen 

van onze dienst gezinszorg en van 

een gezin dat een warme thuis biedt 

aan een talentvolle jongeling uit 

Afghanistan, het doet deugd om te 

zien en te lezen. 

 

Onze reuzen zijn lang niet de enige 

troefkaart die wat minder bekend is. 

Er zijn ook landschappelijke pareltjes 

die het verdienen om in de spotlight 

te staan. De Bevelse dreef is de eerste 

in een rij van dreven die we gaan 

opwaarderen. We doen een oproep 

naar verhalen over deze dreef en 

tegelijk is er ook de wedstrijd ‘Beeldige 

Bomen’. Nomineer een prachtige boom 

die het ook verdient om in de aandacht 

te staan. 

 

Al die bomen tooien zich nu in de 

prachtigste herfstkleuren, geniet 

ervan en geniet van de herfst in onze…

reuzefijne gemeente! 

 

Veel leesplezier. 

 

 

Paul Verbeeck 

Burgemeester

Vanop een hoog podium trouwde de burgemeester op zondag 1 okto-
ber de reuzen Vrouwe Kessela en Here Nilus.  
En zoals bij ieder huwelijk werd er een huwelijksboekje uitgereikt.
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In de kijker

4

DE GROOTSTE  
TROUW OOIT  
IN NIJLEN 
Heel veel volk bij mekaar, mensen 

die het glas heffen en zich vergapen 

aan al het fraais dat passeert of 

een dansje wagen: het zijn vaste 

ingrediënten op een trouwfeest. Aan 

mooie herinneringen is er meestal 

geen gebrek. Maar het huwelijk van 

de reuzen Nilus en Kessela, dat gaan 

we hier in Nijlen niet snel vergeten! 

Het was groots in alle mogelijke 

betekenissen van het woord. 

Maar liefst 46 jaar lang waren 

Nilus en Kessela 'vrijers'. Al sinds 

1977 wonen ze, samen met 

Bevele, in onze gemeente. In 

1980 vervoegde Hoeberke het 

trio als 'aangenomen kinneke' uit 

onze zustergemeente Voeren.

Heel vaak kwamen onze reuzen 

niet buiten. Nilus en Kessala liepen 

ook nooit te koop met hun liefde. 

En toch... niet zo heel lang geleden 

heeft Nilus zijn liefde verklaard 

aan Kessela en haar ten huwelijk 

gevraagd. Waar en wanneer dit 

gebeurde, zal voor altijd een groot 

mysterie blijven. Maar wat belangrijker 

is, Kessela zei 'ja' en op 1 oktober 

traden de twee in het huwelijk!

Een gouden oktoberdag werd het die 

zondag. Een uitbundige nazomerzon 

aan een blauwe, wolkeloze hemel 

bracht een grote menigte op de been. 

Uit de vier windrichtingen kwamen 

onze Nijlense reuzen, vergezeld van 

gastreuzen uit Lier en Mechelen, 

maar ook Merksem, Beveren en 

zelfs Blankenberge! Ook een grote 

delegatie van onze Voerense vrienden 

stond hen samen met honderden 

enthousiaste bezoekers op te wachten. 

Iedereen hield zijn adem in toen 

burgemeester Verbeeck de 

huwelijksceremonie voltrok op het 

hoge podium. In hun piekfijne nieuwe 

kleren werden Nilus en Kessela 

voor altijd man en vrouw. Het grote 

volksfeest kon nu echt beginnen. Bij 

pot en pint, in de schaduw of in de 

zon, met het gezin of met een bende 

vrienden, iedereen genoot met volle 

teugen. Letterlijk en figuurlijk!
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Hoeberke Jonkvrouw 
Bevele Here Nilus Vrouwe  

Kessela

 
Vijf Lierse reuzen te gast op het reuzenfeest. 



Het Reuzengezelschap kwam een heel jaar lang elke  

week samen om het volledige project te plannen. Dit  

komt neer op meer dan 106 uur aan werkmomenten. 

De naaisters besteedden sinds 2022 meer dan 240 uur 

in hun atelier aan de kleding van onze Nijlense reuzen 

en hun alter ego's. 

Voor de 8 nieuwe handen van de reuzen werd 160 uur 

gewerkt aan modelleren, boetseren met vogelgaas en 

papier-maché, schilderen en vernissen.

Het restauratieteam werkte meer dan 400 uur aan de 

restauratie van de Nijlense reuzen.

De ring van onze bruid heeft een diameter van 3 cm. 

De diamant werd gerecupereerd van het vorige grote 

evenement.

Koninklijke Harmonie Sint-Cecilia en Harmonie  

Culturalia zetten 56 muzikanten in om onze reuzen 

muzikaal te begeleiden.

Tijdens het reuzenfeest waren er 10 gastreuzen aanwezig, 

waarvan 5 uit Lier, 2 uit Merksem, 1 uit Beveren, 1 uit 

Blankenberge en 1 uit Mechelen.

Gastreus Mieke uit Mechelen werd reeds geboren in 1618! 

De jongste Nijlense reuzendrager is amper 14 jaar oud. 

Het decoratieteam werkte in de kerk sinds mei 2023  

meer dan 60 uur aan de decoratie voor het  

reuzenfeest.

De kinderen van kinderopvang 'Dolfijn' knutselden  

153 stoffen en geplastificeerde vlaggetjes in elkaar.

77 afgevaardigden uit zustergemeente Voeren liepen  

mee in de reuzenstoet, waarvan 40 leden afkomstig  

van de Schutterij Sint-Martinus.

In de stoet liepen 6 kindjes mee als bruidsmeisjes en  

14 kinderen droegen bordjes.

900 servetten gevouwen tot bloemen ter decoratie in  

de tent, 600 bloemblaadjes geknipt van crêpepapier.
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REUZENFEEST IN CIJFERS 

'GILDE VAN DE NIJLENSE REUZEN' 

 
TEKST Hans Selderslaghs, Bieke Balus FOTO'S Kurt Heylen

Na de renovatie en het grandioze reuzenfeest is het van groot belang 

dat we de reuzen zorgvuldig behouden. Zo leeft hun rijke geschiedenis 

voort bijvoorbeeld als ze deelnemen aan aan festiviteiten, zowel binnen 

onze gemeente als daarbuiten. Om dit te realiseren, wordt de 'Gilde van 

de Nijlense Reuzen' in het leven geroepen. Ben je geïnteresseerd om 

aan dit prachtige project mee te werken? Aarzel niet om contact 

op te nemen met het Team Cultuur van het lokaal bestuur Nijlen via 

cultuur@nijlen.be of 03 410 02 11.



OP PAD MET 
DE DIENST VOOR 

GEZINSZORG

BEKEND ging mee op pad met de 

'dienst voor gezinszorg' van lokaal 

bestuur Nijlen. Dit is een enthousiast 

team van 14 verzorgenden en 

medewerkers aanvullende thuiszorg. 

Het team is er voor iedereen die in 

zijn/haar thuissituatie nood heeft aan 

ondersteuning.  

 

Word je een dagje ouder en begin 

je moeilijkheden te ondervinden bij 

de dagelijkse huishoudelijke taken? 

Heb je ondersteuning nodig bij je 

lichaamsverzorging? Kan je extra handen 

gebruiken om samen naar de winkel te 

gaan? Is de zorg voor je kinderen soms 

moeilijk te combineren met andere 

verplichtingen? Ben je mantelzorger 

en wil je graag een extra paar handen 

en ogen bij de zorg voor je familielid? 

Ga je nog graag op stap, maar lukt dit 

moeilijker alleen? 

Voor al deze dingen kan de dienst 

gezinszorg helpen. Wat kost het, 

vraag je je misschien af? Je betaalt 

een gebruikersbijdrage per uur, die 

afhankelijk is van je gezinssituatie, 

zorgbehoevendheid en maandelijks 

inkomen. We stellen je graag in woord 

en beeld voor aan enkele van onze 

medewerkers en de mensen die ze 

bijstaan.

888 99

Op pad met
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JULIA (88) & CISKA 

 

Ciska: 'Al bijna zes jaar kom ik 

twee keer per week twee uur lang 

Julia helpen. Op dinsdag- en 

vrijdagochtend bereid ik maaltijden, 

doe de afwas en ruim op. Julia heeft 

een passie voor bloemen, en samen 

verzorgen we de bloemen buiten. De 

familie verkiest dit, omdat ze zich 

zorgen maken dat Julia buiten zou 

kunnen vallen.  Je merkt dat het 

huis en gezin van Julia een warm 

nest is. Ze heeft vier kinderen, die 

er bijvoorbeeld voor zorgen dat de 

boodschappen al zijn gedaan.' 

 

Julia: 'Ciska is echt een goeike. Ze 

ziet werkelijk alles en heeft oog voor 

detail. Ze helpt me niet alleen in het 

huishouden, maar zorgt er ook voor 

dat mijn drinken bijgevuld is. Ze let 

erop dat de telefoon altijd naast mijn 

zetel ligt.' 

 

'Mijn brievenbus staat nogal ver 

vooraan het huis. Wanneer Ciska 

binnenkomt, heeft ze de post en de 

krant al uit de brievenbus gehaald.' 

 

Ciska: 'Julia's hobby is naaien. 

Ze maakt en herstelt kleding 

voor de hele familie.'

'De kinderen en kleinkinderen 

hebben zelfs een speciaal label laten 

maken met de tekst 'Moeke Makelij'. 

Dat label naait ze vervolgens in de 

kledingstukken waar ze aan heeft 

gewerkt.' Prachtig, toch? 

 

'Ik wil nog even benadrukken dat 

we niet alleen met ouderen werken. 

Iedereen die hulp nodig heeft, kan een 

beroep doen op onze diensten.' 

 

SONJA (83), MIL (86) & ANNELIES 

 

Sonja: 'Wij krijgen drie keer per week 

hulp aan huis van de dienst voor 

gezinszorg. Op twee dagen komt Ria, 

en op vrijdag verschijnt Annelies. 

Vrijdag is een drukke dag hier, want 

dan komt ook de poetsvrouw langs. 

Mil, mijn man, is vanochtend naar de 

winkel geweest. Annelies heeft het 

middageten al op het vuur staan. We 

eten stoofvlees, en dat moet lang 

opstaan hè.' 

 

Annelies: 'Het klopt dat het hier 

vrijdag druk is. De thuisverpleging is 

Sonja deze morgen al komen wassen. 

Ik ben nu bijna klaar met het strijken. 

Samen hebben we de lakens al 

vervangen. Ik vraag altijd aan Sonja 

om hierbij te helpen, zodat ze wat 

extra beweging krijgt. Zodra we klaar 

zijn met het huishouden, gaan we 

samen nog een blokje om wandelen.'  

 

'Als verzorgenden streven we er 

voortdurend naar om meerwaarde te 

bieden aan de mensen die we helpen. 

Dus zorgen we er niet alleen voor dat 

het huishouden in orde is, maar ook, 

zoals hier bij Sonja, dat ze voldoende 

beweging krijgt.'  

 

'Eerder zocht ik naar manieren 

om contact te leggen met een 

zorgbehoevende vrouw die leed 

aan dementie. Uiteindelijk bedacht 

ik samen met de familie en 

verantwoordelijken van de dienst 

om mijn hondje Rik mee te nemen. 

Telkens wanneer ik arriveerde, 

herkende ze Rik echt. Het was 

duidelijk dat er liefde was tussen 

hen beiden, en dit was wederzijds. 

Rik liep elke keer rechtstreeks naar 

de vrouw en sprong op haar schoot. 

Onlangs hebben Rik en ik haar in het 

rusthuis bezocht en zoveel maanden 

later herkende ze Rik meteen.'

FRANÇOISE (67) & ANN 

 

Ann: 'Ik ben net terug van het 

containerpark. Françoise geraakt 

daar niet. En de rekening viel 

deze keer goed mee, ik moest 

maar twee euro betalen. 

Françoise: 'Amai, dat valt deze 

keer goed mee," vult Françoise aan. 

'Ann komt hier al lang, zeker al vijf 

jaar. Ze is er iedere maandag en 

donderdagvoormiddag twee uurtjes. 

Ik kijk er altijd naar uit wanneer ze 

komt. Ze helpt me echt goed, met 

van alles. Soms heb ik hulp nodig met 

papieren.  

Voor Ann is dat allemaal iets van niets.' 

 

Ann: 'Dat klopt, bij Françoise voer ik 

veel kleine klusjes en taken uit. Het 

gaat niet alleen om het huishouden. 

Soms koken we samen, maar meestal 

doet Françoise dat nog zelf. Dit kan 

variëren van het maken van een 

afspraak voor een griepvaccin tot 

het schrijven van een kaartje naar 

de kleinkinderen die op kamp zijn, 

het voederen van de vogels in de 

tuin. Soms help ik haar met het 

sorteren van kleine steentjes voor 

haar hobby, diamond painting.'

'Samen met de zorgbehoevende 

gaan we steeds op zoek naar 

wat belangrijk is voor hen en 

hoe we hun leven kunnen 

structureren en ondersteunen.'

 

LIJKT DE JOB VAN VERZORGENDE 

IETS VOOR JOU?  

Laat dan zeker van je horen 

via thuisdiensten@nijlen.be

HOE GAAN WE TE WERK? 

 

Als je hulp aanvraagt, dan komt er 

eerst een maatschappelijk werker 

bij je thuis langs. Samen bespreken 

we dingen zoals je zorgbehoefte, 

familiale en sociale situatie, 

woonsituatie en of er eventueel hulp 

is of kan zijn van een mantelzorger 

of professionele hulpverlener. Op 

basis van dit gesprek bepalen we 

welke en hoeveel hulp je precies 

nodig hebt. We stemmen de zorg af 

op jouw specifieke situatie, zodat 

je de ondersteuning krijgt die het 

beste bij jou past. 

 

HOEVEEL KOST DIT? 

 

Voor een verzorgende of een 

medewerker aanvullende thuiszog 

aan huis betaal je een bijdrage per 

uur. Deze bijdrage hangt af van je 

gezinssituatie, zorgbehoevendheid 

en maandelijkse inkomsten. De 

bijdrage voor gezinszorg wordt 

bepaald door de Vlaamse overheid. 

 

HOE AANVRAGEN? 

 

Contacteer Margriet Van 

Nunen, Carmen Tibax of Jeltse 

Van Looy via 03 410 02 11 of 

thuisdiensten@nijlen.be

10 1110

Ciska & Julia

Sonja & Annelies

Françoise & Ann

 
TEKST Kurt Heylen & Hans Selderslaghs FOTO'S Kurt Heylen



1313

Dennis, jij deed mee aan een 

Iron Man Triatlon. Vertel eens 

even, wat houdt dat precies in?

Triatlon is een duursport die uit drie 

verschillende disciplines bestaat: 

zwemmen, fietsen en lopen. In 

die volgorde. De afstanden van 

een triatlon variëren, maar bij een 

volledige afstand bestaat dit uit 

3,8 km zwemmen, 180 km fietsen 

en afsluiten met 42 km lopen, een 

marathon. De meest courante zijn 

daarentegen eerder een halve, 

kwart of achtste triatlon, waarbij 

de naam de afstand beschrijft. Iron 

Man daarentegen is een organisatie 

die langeafstandstriatlons 

organiseert. Het is één van 

de meest gerenommeerde 

organisaties waarvan je in 

je triatloncarrière zeker een 

wedstrijd wil doorstaan hebben. 

Was het geen zwaar parcours? 

Want bij Zwitserland denken wij 

meteen toch aan hoge bergen...

Klopt! Veel hoogtemeters in 

het fietsparcours, zo'n 2200 

op precies te zijn. Pittig dus, 

maar dat levert ook wel de 

mooiste natuurtaferelen op. 

Je deelname was heel succesvol. 

Vertel even wat het resultaat was.

Mijn doel was om mijn eerste 

volledige triatlon te finishen binnen 

de magische 10 uur. Aangezien 

het aantal hoogtemeters niet te 

onderschatten was, zou het nog 

spannend kunnen worden om mijn 

doel te bereiken. Uiteindelijk deed 

ik het in 9 uur 18 minuten en 41 

seconden. Wat onwerkelijk, maar 

ongelooflijk fier. Dit heeft mij, 

buiten mijn verwachtingen om, een 

podiumplaats opgeleverd in mijn 

leeftijdscategorie: een mooie derde 

plaats! In de algemene ranking 

van de amateurs was dit goed 

voor een zevende plaats. Als je de 

profatleten meetelt, was ik nummer 

30 van de 1190 deelnemers.

Klopt het dat je naar het WK mag?

Dat klopt inderdaad. Bij vrijwel 

elke Iron Man wedstrijd kan 

je kwalificeren voor het WK, 

waarbij dan voor de top-finishers 

binnen elke leeftijdscategorie 

een tijdslot is voorbehouden. 

Afhankelijk van het aantal 

startende deelnemers wordt het 

aantal beschikbare tijdsloten voor 

het WK bepaald. Het WK wordt 

afwisselend georganiseerd in Nice 

(Frankrijk) en in Kona (Hawaï). Dit 

jaar vond dit plaats op zondag 

10 september 2023 in Nice. 

In mijn leeftijdscategorie waren 

er uiteindelijk 6 WK-tickets 

beschikbaar zodat ik met een 

derde plaats was gekwalificeerd 

om naar Nice te gaan. Het is dan 

ter plaatse bij de prijsuitreiking 

dat je onmiddellijk je ticket (met 

een zeker prijskaartje) moet 

verzilveren. Omdat ik mijn doel 

(een volledige triatlon uitlopen) 

al bereikt had en omdat het WK 

nog geen twee maanden later al 

voor de deur stond, heb ik mijn 

tijdslot niet zelf ingevuld, al is het 

wel een kinderdroom om ooit aan 

de start te staan van het WK.

Voor zo’n grote sportieve 

deelname moet je je wel 

goed voorbereiden. Maar hoe 

begin je daaraan en hoeveel 

tijd steek je hierin?

Goede voorbereiding en training 

is inderdaad alles. Daarbij is 

het KTT (Kempisch Triatlon 

Team) ongetwijfeld een grote 

meerwaarde: georganiseerde 

trainingen, doorgegeven 

ervaringen, motiverende sfeer 

en vooral een hechte club.

Gedurende het jaar waren het 

eerder weken van +10 uur trainen, 

maar naarmate de wedstrijd 

naderde liep dit op tot wel bijna 

20 uur of meer per week.

Betekent dat ook dat je op je eten 

moest letten en medisch begeleid 

werd of deed je alles op je eentje?

Voeding is misschien wel de vierde 

discipline. Bij mij is dit niet zozeer 

tijdens de trainingsweken vooraf, 

maar eerder vlak voor en tijdens de 

wedstrijd. Apotheker Bart Heylen 

heeft voedingsbegeleiding en 

-advies gegeven. Sportbegeleiding 

krijg ik van Tom Dankers die 

wekelijks een trainingsschema 

op maat opstelt en mij zeer 

periodiek opvolgt voor het meest 

doeltreffende resultaat.

Ben je altijd zo sportief geweest 

of gebeten door sport?

Om eerlijk te zijn: niet echt. 

Zelfs voor mijn ouders is het een 

raadsel van wie ik dit heb...

Is dit een eerste wedstrijd en 

komen er nog meer of heb je door 

je deelname je doel bereikt? 

Een eerste wedstrijd was het niet, 

wel een eerste (maar zeker nog niet 

laatste) volledige Iron Man. Mijn 

volgend doel: een tijd neerzetten 

onder de 9 uur. En wie weet ooit 

mijn kinderdroom in Hawaï? 

 

Tot slot zou ik graag mijn vrienden 

en familie, rond het parcours en de 

thuissupporters, willen bedanken. 

De steun die ik heb ontvangen, heeft 

me enorm veel energie gegeven.

121212

DENNIS 
OP HET  
IRON MAN 
PODIUM

Talent uit Nijlen

 
TEKST TIne Van Leemput-Bogaerts FOTO ©Sportograf

Begin juli nam Nijlenaar Dennis De 

bruyn (29) deel aan zijn eerste Iron Man 

wedstrijd in het Zwitserse Thun. Tegen zijn 

eigen verwachtingen in belandde hij op 

het podium. Tine Van Leemput-Bogaerts, 

een goede vriendin van de familie, sprak 

met Dennis over zijn prestatie. 

TEKST Tine Van Leemput-Bogaerts FOTO ©Sportograf
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Tim en Wendy, waarom wilden 

jullie pleegouders worden, 

hoe is dat gekomen? 

We hadden al wel even dat idee, 

maar buiten er dingen over opzoeken 

is daar niet meteen verder iets 

concreets van gekomen. Eigenlijk 

is het bij ons gekomen door 

Mustafa. We hadden eerst beslist 

om Mustafa hier te komen laten 

wonen en deel te laten uitmaken 

van ons gezin. We hadden onder 

andere van mensen op zijn school 

en de Okan klas goeie dingen over 

hem gehoord en we waren hem 

op een Sinterklaasfeestje van het 

basketbal (Tim is basketcoach nvdr.) 

tegengekomen. Echt een gesprek 

voeren was toen niet mogelijk 

maar we wisten dat Mustafa in het 

opvangcentrum in Broechem zat. 

Via zijn school en de mensen die we 

daar kennen, konden we even later 

wel een echt gesprek regelen. Dit 

was eind vorig jaar. Toen we Mustafa 

daarna terug in Broechem in het 

centrum moesten gaan afzetten 

waren we ervan overtuigd dat we 

iets moesten doen. We zijn ook eens 

samen naar de zoo geweest en al 

snel daarna, begin januari hebben we 

beslist om hem hier te laten wonen. 

Dat gebeurde in overleg met onze 

kinderen, dat is wel heel belangrijk. We 

vroegen hoe ze dat zouden zien als 

we echt iemand permanent zouden 

opvangen. Zij stonden daar open 

minded tegenover en dan was de kogel 

door de kerk, Mustafa ging hier bij ons 

komen wonen. Pas daarna zijn we gaan 

kijken welke ondersteuning 'Pleegzorg 

Dat zijn de woorden van Mustafa Arab. De 18-jarige jongen van Afghaanse 

afkomst vond een echte thuis in Kessel, bij Tim en Wendy. Met ondersteuning 

van Pleegzorg krijgt Mustafa alle kansen om zich te ontplooien, veilig en 

tevreden te zijn, te genieten, kortom, écht léven in plaats van elke dag opnieuw 

proberen te overleven. 

'IK KAN NU LEVEN EN 
NIET ALLEEN MAAR 
OVERLEVEN'

Vlaanderen' ons kon bieden. De 

volgorde was bij ons dus anders dan 

hoe het vaak gaat, maar op zich is 

dat niet zo belangrijk.  

 

Jullie waren dus al gestart als 

pleegouders, maar hoe gaat de 

procedure voor mensen die wel 

eerst via Pleegzorg gaan en pas 

dan iemand in huis gaan nemen?

Het begint met een vragenlijst, 

daarna komen er gesprekken met 

begeleiders en psychologen. Er 

is een screening en dan moet je 

ook enkele vormingen volgen. 

Die zijn heel praktijkgericht met 

voorbeelden uit het leven gegrepen. 

Je krijgt dan mee hoe je daar 

best mee omgaat. Er komen ook 

mensen kijken naar simpele dingen, 

bijvoorbeeld of er een kleerkast en 

een bed is. Dat klinkt misschien als 

heel wat allemaal, maar eigenlijk valt 

dat heel goed mee. De werkwijze 

van Pleegzorg is heel toegankelijk 

en laagdrempelig. Er wordt ook de 

nodige begeleiding voorzien eens 

je gestart bent. Je wordt zeker 

niet aan je lot overgelaten. Je bent 

omringd door een netwerk dat je 

altijd kan bijstaan met raad en daad. 

Hoe was het voor jou Mustafa, om 

een echt pleeggezin te vinden?

Het was een verrassing voor mij 

toen mijn leerkracht zei dat er 

mensen waren die met mij wilden 

spreken, wie doet zoiets, me zo 

willen helpen? We hebben toen 

afgesproken en sindsdien is het 

eigenlijk altijd goed geweest, 

het is prima zo voor mij. 

Hoe verliep de aanpassing 

naar echt een huiselijke 

situatie, een echte thuis?

In het opvangcentrum was het echt 

moeilijk. Hier heb ik een eigen kamer 

en al wat daarbij hoort maar die 

kamer is niet belangrijk voor mij. Het 

is vooral de warmte van het gezin en 

dingen samen doen en beleven dat 

zo waardevol is. Ook de contacten 

met mijn nieuwe broers en zus zijn 

heel leuk, we lachen veel samen. In 

Afghanistan waren we ook met vijf, 

twee broers zijn daar overleden, 

het gezin waar ik nu bij hoor is 

ongeveer even groot. Overleven was 

toen elke dag het voornaamste, de 

dag doorkomen, dat is nu helemaal 

anders. Van enkel overleven ben 

ik gegaan naar echt leven. 

Tim en Wendy, wat zouden 

jullie zeggen tegen mensen die 

misschien pleegouders willen 

worden maar twijfelen?

“Het was een verrassing voor mij toen mijn leerkracht 
zei dat er mensen waren die met mij wilden spreken, 

wie doet zoiets, me zo willen helpen?"

MUSTAFA

Tim: Overleg er eerst zeker goed 

over met mekaar en met je gezin, 

neem daar je tijd voor. Dat is heel 

belangrijk. Dit is niet iets om 

impulsief te beslissen. Je moet 

je aanpassen, je moet een stukje 

privacy willen opgeven. Dat kan 

over ogenschijnlijk simpele dingen 

gaan, dat er plots iemand naast jou 

in de zetel zit ’s avonds, iemand die 

uitleg vraagt over dingen die hij niet 

snapt. Het is een totaalpakket dat 

veel verder gaat dan enkel een dak 

boven het hoofd bieden, je moet 

bereid zijn om je pleegkind echt 

deel te laten uitmaken van je gezin. 

Wendy: Het is ook wel leerrijk en 

een verrijking voor je gezin, Mustafa 

is echt het levende voorbeeld 

over hoe anders het allemaal gaat 

voor heel veel andere mensen. 

Wat hier vanzelfsprekend lijkt, 

dat is het voor miljoenen mensen 

helemaal niet. Elke klein steentje 

dat je kan bijdragen is daarom zo 

enorm waardevol, het is iemand 

kansen geven en écht laten leven. 

 

OVERWEEG JIJ OM PLEEGOUDER 

TE WORDEN? 

WWW.PLEEGZORG.BE

 
TEKST Hans Selderslaghs 
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EERHERSTEL 
VOOR DE MOOISTE
DREEF VAN BEVEL
De Bevelse Dreef 

langsheen Carolusberg:  

ongekend, ombemind? 

De Bevelse Dreef is niet alleen een 

kenmerkend stukje geschiedenis 

van onze gemeente, maar 

herbergt tevens een overvloed 

aan natuurlijke pracht. Van 

oudsher stond op de Carolusberg 

een hoeve die lange tijd een 

vooraanstaande plaats voor Bevel 

was. Doorheen de tijd is deze plek 

en de hoeve in de vergetelheid 

terechtgekomen. Vandaag de 

dag echter ondergaat de hoeve 

een transformatie tot bed and 

breakfast, zodat in de toekomst 

bezoekers kunnen meegenieten 

van de weelderige natuurlijke 

schoonheid van deze plek.  

 De Bevelse Dreef is een 

karakteristieke laan die aan 

weerszijden wordt geflankeerd 

door imposante bomen. Komende 

vanuit het zuiden doorkruis je een 

mozaïek van velden en bossen, met 

als beloning een adembenemend 

uitzicht op de kerk van Bevel. 

Het is dan ook niet verwonderlijk 

dat dit uitkijkpunt een geliefde 

plek is geworden voor zowel de 

lokale bevolking als toevallige 

passanten. De serene atmosfeer 

en het panoramische vergezicht 

trekken mensen aan, op zoek 

naar een moment van rust en 

verwondering te midden van de 

natuurlijke pracht van de streek.  

Met trots koesteren we vanuit 

het lokaal bestuur deze groene 

parel en streven we ernaar om 

de dreef in de komende tijd in 

zijn volle glorie te herstellen. Dit 

omvat het opnieuw aanplanten 

van de ontbrekende bomen en het 

herstellen van de oorspronkelijke 

route van de dreef. Op deze 

manier creëren we een veilig en 

aangenaam pad tussen Bevel 

en Nijlen, waar het landschap 

opnieuw in ere wordt hersteld. Dit 

doen we samen met de bewoners 

en gebruikers van de dreef.

Gekend en bemind?  

Deze dreef is ook meer dan louter 

natuur en verbinding. We zijn 

er rotsvast van overtuigd dat 

bij sommige van onze inwoners 

een prachtig persoonlijk verhaal 

zit over deze dreef of locatie. 

Wil je dat met ons delen?

HEB JE EEN BOEIEND VERHAAL OF  
EEN SCHITTERENDE HERINNERING

AAN DE BEVELSE DREEF? 
Laat het ons weten via bekend@nijlen.be
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TEKST Maarten Horemans  
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MAAK KENNIS 
MET DE NIEUWE 
KORPSCHEF

Je bent intussen vier maanden 

korpschef bij Berlaar-Nijlen. Die 

periode heb je wellicht gebruikt 

om je in te werken en kennis te 

maken met de politiezone? 

Dirk Van Peer: 'De eerste maanden 

gebruikte ik vooral om de mensen 

in de organisatie te leren kennen. Ik 

voerde individuele gesprekken om 

een beeld van de organisatie en de 

werksfeer te krijgen. Daarnaast sprak 

ik met de voornaamste sleutelfiguren 

bij de gemeentebesturen en bij de 

partners in veiligheid. De zone kent 

vele uitdagingen en de gesprekken 

geven belangrijke input om het 

toekomstige beleid te bepalen.'  

 

Je zakt met een pak ervaring af 

naar Berlaar-Nijlen want je was 30 

jaar actief in de zone Neteland. Hoe 

kijk je terug op die periode?  

 

'Ik kijk met veel plezier terug op die 

periode. Ik deed veel ervaring op en 

klom op van agent tot officier. Dat is 

belangrijk want op die manier weet 

je wat het is om op de baan te staan. 

Dat helpt je beter te begrijpen waar 

onze mensen op het terrein mee te 

maken hebben. De laatste drie jaar 

in Neteland deed ik ervaring op als 

waarnemend korpschef. Ik heb daar 

veel uit geleerd en leerde de knepen 

van het vak alsook de valkuilen 

kennen hetgeen nu een meerwaarde 

vormt voor mijn job van korpschef 

in politiezone Berlaar-Nijlen. Ik heb 

geleerd dat mensen het belangrijkste 

kapitaal zijn in een organisatie. Daarin 

investeren levert gemotiveerde en 

professionele medewerkers op en de 

inwoners van de zone verdienen niet 

minder dan dat.' 

 

Neteland is natuurlijk een pak groter 

met 5 gemeenten. Vraagt dat om een 

andere aanpak?  

 

'Dat vraagt zeker om een andere 

aanpak, maar dat was hetgeen dat 

mij ook aansprak wanneer ik de 

keuze maakte om naar de politiezone 

te komen. Een kleinere zone geeft 

een grotere betrokkenheid met de 

inwoners van de zone, de lokale 

besturen en de medewerkers. Het 

Bij onze politiezone Berlaar-Nijlen zwaait sinds 1 juni 

Dirk Van Peer de plak als korpschef. Hij volgde Jan 

Van Asch op die na een carrière van meer dan 20 jaar 

eind 2022 afscheid nam van zijn korps. 

geeft de kans om dichter bij de 

mensen te staan en korter op 

de bal te spelen. Ik ga voor een 

mensgerichte en verbindende politie 

en ik meen dat dat in een kleinere 

zone beter tot uiting kan komen.' 

 

Je bent gestart als agent bij de 

toenmalige gemeentepolitie. Heb 

je doorheen de jaren veel zien 

veranderen?  

 

'Het politielandschap is enorm 

veranderd. Toen ik in 1992 startte 

bij de gemeentepolitie van 

Herentals werd de politie voor 

alles ingezet. Dat ging van de 

reguliere interventie-opdrachten 

tot het ronddragen van kiesbrieven. 

Eind jaren 90 gingen we alsmaar 

meer samenwerken met andere 

politiekorpsen waardoor we meer 

ruimte kregen voor specialisatie. 

Door de politiehervorming van 

2001 hebben we naar mijn mening 

een grote stap voorwaarts gezet. 

Door de grotere politiezones 

konden we nog verder inzetten 

op professionalisme en konden 

we een gedegen personeelsbeleid 

uitwerken. In de jaren daarop 

hebben we alsmaar meer lessen 

getrokken uit onze werking en 

hebben we permanent bijgestuurd. 

We leerden om de inwoners van de 

zone te bevragen en alle partners 

in veiligheid te betrekken bij het 

bepalen van het beleid. Op die 

manier kunnen we een politie op 

maat van de politiezone aanbieden 

aan de inwoners. Ook in de toekomst 

zullen we daar veel aandacht aan 

besteden.' 

 

Je zei het al, er zijn tal van 

uitdagingen binnen de zone. Welke 

zijn dat?  

 

'De grootste uitdaging van een 

politiezone is hoe we samen 

met de partners in veiligheid 

kunnen bijdragen aan de 

veiligheid en leefbaarheid 

voor de inwoners. Daarvoor 

moeten we als politie zichtbaar 

aanwezig en aanspreekbaar 

zijn. Investeren in een degelijke 

wijkwerking is daarvoor van 

groot belang. De wijkagent 

vormt de hoeksteen van een 

gemeenschapsgerichte politiezorg.' 

'Verder moeten we 

prioriteiten stellen. Volgens 

de veiligheidsmonitor, de 

bevolkingsbevraging afgenomen 

in 2022, voelen de inwoners van 

de politiezone zich veiliger dan 

elders in de provincie. Maar als men 

zich onveilig voelt gaat het vooral 

over verkeersonveiligheid. Daarom 

zullen we als politie samen met de 

lokale besturen een tandje moeten 

bijsteken in het ontwikkelen van 

de juiste verkeersinfrastructuur, 

sensibilisering van weggebruikers 

en controles. Daarnaast blijven 

we aandacht besteden aan 

woninginbraken, oplichting 

via internet en intrafamiliaal 

en seksueel geweld. Maar 

het is zeker mijn doel om de 

veiligheidsfenomenen opnieuw 

onder de loep te nemen en 

prioriteiten te bepalen rekening 

houdend met de veranderlijke 

context in het veiligheidslandschap. 

Dat doen we niet alleen maar in 

nauwe samenwerking met de 

lokale besturen, de gerechtelijke 

overheid en de overige partners 

want veiligheid is een zaak van 

iedereen en de politie vormt er 

een belangrijke schakel in.' 

 

'Wat de organisatie zelf betreft 

wil ik prioritair inzetten op 

het aantrekken van nieuwe 

medewerkers. De politiezone is op 

dit moment onderbemand en om 

onze opdrachten te vervullen is 

er dringend bijkomend personeel 

nodig. Daarvoor moeten we 

inzetten op ons werkgeversmerk 

en moeten we de zone op de 

kaart zetten als aantrekkelijke 

werkgever. Werken aan het welzijn 

van onze medewerkers moet ervoor 

zorgen dat we ambassadeurs 

het veld kunnen insturen om 

politiemensen en geïnteresseerden 

in de politiefunctie warm te maken 

om onze zone te vervoegen. 

Dat heeft tijd nodig maar met 

de huidige medewerkers heb 

ik daar alle vertrouwen in.' 

Een job als korpschef slorpt 

ongetwijfeld veel tijd op. Waar 

besteed je je vrije tijd aan?  

 

'De job van korpschef is meer dan 

een voltijdse job. Het is iets wat 

je nooit loslaat, maar daar heb ik 

bewust voor gekozen. Het geeft mij 

veel uitdagingen en voldoening. In 

mijn vrije tijd ben ik vooral bezig 

met de hobby’s van mijn kinderen. 

Zij spelen ijshockey en je vindt 

me dan ook heel vaak terug op 

de schaatsbanen over heel het 

land en zelfs buiten de grenzen. 

Verder ben ik een gepassioneerd 

skiër dus in de winter trek ik nogal 

eens richting de bergen maar 

ook een verblijf aan zee met het 

gezin geeft me veel voldoening.' 

19
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TEKST Gino Van Looy FOTO'S Kurt Heylen

“Tien jaar geleden ben ik begonnen 

met het kweken van koralen”, zegt 

Bart. “Ik deed dat oorspronkelijk 

in mijn kelder en door er veel over 

te lezen, ben ik stilaan een expert 

geworden. Koralen worden nog in 

weinig winkels verkocht omdat het 

arbeidsintensief is om de kweek 

in goede banen te leiden. Voor de 

meeste aquariumzaken zijn die 

koralen niet echt winstgevend en 

daarom verkopen ze die ook niet 

meer. Bart vond dat kweken wel 

interessant en na een tijdje besloot 

hij om in bijberoep koralen te 

verkopen. “Dat sloeg aan en daarom 

moest ik op zoek naar een grotere 

locatie.” In zijn nieuwe zaak staan 

heel wat aquariums vol met koralen. 

“De ruimte hier is vier keer zo groot 

en in totaal heb ik hier zevenduizend 

liter zeewater verdeeld over elf 

aquariums. Ik denk dat er een 

duizendtal koralen in de aquariums 

staan.” 

 

VERDWENEN IN DE NATUUR 

 

“Koralen zijn in principe onsterfelijk 

als ze in goede omstandigheden 

leven: dat betekent met de juiste 

voeding en de juiste zuurtegraad 

in het water. Dat is voor mij ook 

de uitdaging, om te zorgen dat de 

omstandigheden goed zijn zodat de 

koralen kunnen kweken.  

 

Oorspronkelijk komen koralen 

uit de Stille Oceaan, maar nu 

kunnen ze ook gekweekt worden in 

aquariums of in nagemaakte riffen 

in de zee. Sommige van die koralen 

worden ook uitgezet in riffen, want 

op sommige plaatsen zijn er al 

koraalriffen verdwenen.” 

 

Tijdens het openingsweekend 

bleek nogmaals hoe populair Barts 

winkel is. “Er zijn tweehonderd 

geïnteresseerden geweest en ze 

kwamen vanuit het hele land, tot uit 

West-Vlaanderen en Charleroi. Er 

was zelfs iemand vanuit Rotterdam 

afgezakt. Ik had op mijn vorige 

locatie ook klanten uit Frankrijk en 

Duitsland, omdat in de Benelux niet 

zo heel veel koraalwinkels zijn.  

 

Ik heb ook koralen die ze ergens 

anders niet hebben en als mensen 

daar dan juist in geïnteresseerd zijn, 

dan komen ze naar hier. De keuze 

is hier zeer ruim, dat is ook bewust. 

Oorspronkelijk was het de bedoeling 

om de winkel alleen in het weekend 

te openen, maar door het succes 

hebben we besloten om ook een 

extra dag in de week open te zijn.” 

 

PERSOONLIJKE FAVORIETEN 

 

Natuurlijk heeft Bart ook zijn 

persoonlijke favorieten onder de 

koralen. "Euphylliakoralen zijn echt 

prachtig: het zijn wuivende koralen 

waarin je het leven echt ziet. Maar 

ook de Zoantus, bloemetjeskoralen 

in allerlei kleuren, vind ik erg mooi.  

 

En de Hersenkoralen (zie foto 

links) zijn ook de moeite waard. Ze 

lijken op onze hersenen en worden 

daarom zo genoemd. Ik vind ze 

prachtig van vorm en kleur.

De uit de hand gelopen hobby van Bart Sambre is zo'n succes geworden dat hij op 

zoek ging naar een nieuwe locatie voor zijn koraalwinkel Just Corals. Hij vond een 

pand in de Molenstraat in Nijlen dat vier keer meer ruimte biedt. Koraalwinkels zijn 

zeer zeldzaam in de omgeving, en Bart is na tien jaar een echte expert geworden.

UNIEKE 
WINKEL IN  
KORALEN 

Gespot
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Nog Nijlens nieuws

PLAN BE 
NIEUW ALBUM VOOR  
FOUR ACES GUITAR 

QUARTET 
 

Stein, kan je je even voorstellen?

Sinds ongeveer zeven jaar woon 

ik in Bevel, samen met mijn vrouw 

en twee kinderen. Ik ben muzikant 

van opleiding en heb lang gitaarles 

gegeven bij de Podiumacademie 

in Lier. Sinds vorig jaar werk ik als 

artistiek pedagogisch coördinator 

aan de Stedelijke Academie voor 

Muziek, Woord en Dans in Geel. 

Daarnaast ben ik ook freelance 

muzikant in verschillende 

ensembles en orkesten, en ben 

ik de oprichter van het ensemble 

'Four Aces Guitar Quartet'.

Hoe is 'Four Aces Guitar 

Quartet' ontstaan?

Aan het einde van mijn studie 

'klassieke gitaar' in 2008 aan het 

Conservatorium van Antwerpen 

nam ik deel aan een gitaarfestival 

in Duitsland. Tijdens gesprekken in 

het Engels met mijn kamergenoot 

bleek dat hij uiteindelijk ook een Belg 

was, gewoon Nederlands sprak en 

studeerde aan het Lemmensinstituut. 

We konden goed met elkaar opschieten 

en besloten samen met enkele 

medestudenten het kwartet op te 

richten. Gedurende de jaren hebben we 

enkele wisselingen in de samenstelling 

gehad, maar de laatste jaren is onze 

bezetting onveranderd gebleven.

Op zondag 29 oktober zal de Bevelse gitarist Stein Verrelst, samen met zijn 

ensemble Four Aces Guitar Quartet, hun nieuwe album 'Plan BE' presenteren 

aan het publiek in Nijlen. BEKEND sprak met Stein over toegankelijke 

klassieke muziek, de oorsprong van zijn band en boeiende verhalen van hun 

buitenlandse tournees.
 

TEKST Kurt Heylen 
 FOTO Ilse Fimmers

Welk soort muziek brengen jullie?

Wij zijn een klassiek gitaarkwartet 

en spelen muziek die oorspronkelijk 

is geschreven voor vier klassieke 

gitaren, vaak met een hedendaags 

tintje. We voeren ook bewerkingen 

uit van klassieke muziekstukken. 

Het is belangrijk te weten dat de 

gitaar in vergelijking met andere 

klassieke instrumenten relatief jong 

is. Tijdens de periode van de grote 

klassieke componisten bestonden 

er nog geen gitaren zoals we die 

vandaag kennen. Daarom passen 

we deze composities aan zodat 

we ze kunnen uitvoeren met vier 

klassieke gitaren. Dit was trouwens 

de basisgedachte achter ons vorige 

album 'Tabula Rasa', waarin we de 

hypothetische vraag stelden: 'Wat 

als Mozart gitaar had gespeeld?'  

 

Rond klassieke muziek hangt soms 

een elitaire sfeer. Wij streven er 

bewust naar om onze optredens 

toegankelijk te maken. Hoewel we 

op hoog niveau spelen, proberen 

we het lichtvoetig te presenteren 

en voor iedereen begrijpelijk te 

houden. Tijdens onze uitvoeringen 

worden de muziekstukken vaak 

afgewisseld met anekdotes en 

weetjes over de componisten.

Jullie zijn ook al meerdere keren 

op buitenlandse tournee geweest, 

toch? Dat moet vast gepaard zijn 

gegaan met spannende verhalen.

Dat klopt! We hebben al drie 

tournees in China achter de rug, 

en dat was echt ongelooflijk. 

Elke avond speelden we voor 

uitverkochte zalen met wel 2.000 

mensen, vooral in grote steden zoals 

Peking. Na elk concert werden we 

naar de signeertafel geleid, waar 

rijen Chinezen stonden te wachten 

om met ons op de foto te gaan of om 

een handtekening te vragen. Soms 

voelden we ons als The Beatles. 

(lacht) Het was geweldig om drie 

weken lang ondergedompeld te 

worden in een andere cultuur, 

nieuwe en onbekende gerechten 

te proeven, en dit allemaal te 

mogen beleven dankzij muziek.

Een ander bijzonder moment was 

toen we te gast waren op een 

muziekfestival in Georgië. De 

plaatselijke bisschop was onder de 

indruk van ons optreden waarna hij 

ons uitnodigde voor een audiëntie. 

We werden gezegend en kregen 

de eer om een speciale kruik met 

lokale wijn te openen. Deze kruik 

had een jaar onder de grond gelegen 

en het was blijkbaar een grote 

eer om die te mogen ontkurken.

Er komt binnenkort een 

nieuw album aan? 

Ja, absoluut! 'Plan BE', ons nieuwe 

album, is een project waar we 

ontzettend enthousiast over 

zijn. Het is een voortzetting van 

'Tabula Rasa', maar nu spelen we 

enkel bewerkingen van Belgische 

klassieke componisten zoals bv. 

Peter Benoit (1834-1901), César 

Franck (1822-1890) en gipsy 

gitarist Django Reinhardt (1910-

1953). Er staat zelfs een nummer 

op van de bekendste naam uit 

het rijtje, James Ensor. Ensor 

was niet alleen schilder, maar wat 

veel mensen niet weten is dat 

hij ook een amateurcomponist 

was. Heel toevallig hebben we 

dit ontdekt, en aangezien dit jaar 

het Ensor-jaar is, zijn we hier 

ook mee aan de slag gegaan.

Op 3 november komt het album 

'Plan BE' uit bij het Belgische 

muzieklabel Antarctica Records. 

Het zal verkrijgbaar zijn in de 

winkels op cd en ook via alle 

bekende streamingplatforms. We 

kijken er enorm naar uit om "Plan 

BE" met ons publiek te delen en 

hopen dat het net zo'n speciale 

ervaring voor hen zal zijn als het 

voor ons was om het te maken.

Jullie stellen jullie album live voor 

in Bevel? 

 

Wij willen graag iedereen uitnodigen 

voor onze liveshow in Bevel op 

zondag 29 oktober.  

 

Het optreden vindt plaats in Zaal 

TOON (AP Mediacenter), gelegen aan 

de Nijlensesteenweg 31 in Bevel. 

De show begint om 15.00 uur en 

duurt tot 16.00 uur, gevolgd door 

een receptie. We presenteren er 

ook onze 'Four Aces Guitar Quartet' 

pralines. Deze zijn gemaakt door de 

lokale chocolatier Chris Jacobs.  

We hopen jullie daar te zien! 

 

Kaarten zijn verkrijgbaar voor  

10 euro en kunnen gereserveerd 

worden via QR-code, 

fouracesquartet@gmail.com of 

0495 27 39 52 

Stein
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Hasse Geudens (3TW): Tijdens 

de brainstorm vorig schooljaar 

kwamen er al snel heel wat zaken 

naar boven waar we mee aan de slag 

wilden gaan. Er valt, zeker in België, 

jaarlijks heel veel water uit de lucht. 

Gebruiken we dat regenwater wel 

voldoende? Kunnen we water uit de 

Nijlense beek, die achter onze school 

stroomt, zuiveren? Kunnen we 

energie opwekken uit dit water? Het 

project Hydro Energy was geboren!

Yorbe Sterckx (4BW): Het zuiveren 

van water uit de Nijlense beek 

was leuk om te doen. In het labo 

onderzochten we hoeveel water 

en licht plantjes nodig hebben 

om optimaal te kunnen groeien. 

Maar we plantten ook zelf een 

aantal snelgroeiende planten 

zoals sla of radijsjes om alles ook 

in het echt te kunnen zien. 

Kamil De Cordt (3TW): Op basis 

van alle onderzoeksresultaten 

programmeerden we vervolgens 

een testopstelling van een serre, 

met een volledig uitgewerkt 

irrigatienetwerk en sensoren om 

de bevloeiing te kunnen aansturen 

en uit te lezen op onze laptop.

Wout Van der Linden (7EB): Wij 

wilden graag nog een stapje 

verder gaan. Ons idee om de serre 

te koppelen aan een volledig 

uitgebouwde waterkrachtturbine 

werd door iedereen op veel 

enthousiasme onthaald.

Noortje Balemans (6O&M): Ik 

was onder de indruk van het 

project van mijn medeleerlingen 

van de wetenschappelijke en 

technologische richtingen. Wat zij 

allemaal kunnen, indrukwekkend. 

Wij mochten een folder, naam en 

logo voor het project bedenken! 

Leerkracht Michiel Sels: Het is 

een project om fier op te zijn. 

Leerlingen die met veel inzet op 

een wetenschappelijke manier 

alle nodige aspecten bij elkaar 

hebben gebracht, de Nijlense beek 

Ieder jaar brengen we leerlingen van verschillende leerjaren en 

studierichtingen bij elkaar om gezamenlijk een maatschappelijk probleem 

aan te pakken onder de noemer "githo@work". Sommigen blinken uit in 

wetenschappen of talen, anderen zijn doelgericht of handig. Het idee om een 

project te lanceren rond water en energie speelde al geruime tijd, en eindelijk 

was het zover. Toen we de leerlingen uit verschillende studierichtingen voor 

het eerst bijeenbrachten voor een brainstormsessie, werd al snel duidelijk dat 

dit een opmerkelijk avontuur zou worden, aldus leerkracht Jente Geeraerts.

WATER EN ENERGIE 
BEPALEN DE  
TOEKOMST! 

zuiveren en een volledig functionele 

serre met waterkrachtturbine 

in elkaar knutselen. Daarom sta 

ik zo graag in het onderwijs! 

De betrokken leerlingen werden door 

lokaal bestuur Nijlen gehuldigd als 

lokale helden in het kader van de ‘Week 

van de Duurzame Gemeente’.  

 

Wie weet wordt de Nijlense beek in de 

toekomst wel een échte katalysator 

voor energieopwekking in Nijlen! 
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TEKST/FOTO'S Melanie Mertens

Talent uit Nijlen



Marcel Mellebeek  - #2560 Kessel
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WINNAARS BEKEND ZOMERFOTOWEDSTRIJD 2023! 

 

De uitdaging bestond erin om een leuke vakantiefoto te maken waarin de 2560 poster 

van BEKEND03 of Nijlen op een originele manier in beeld werd gebracht. Als beloning 

ontvingen alle deelnemers Nijlense Schijfjes. Van harte gefeliciteerd en dank aan 

iedereen die heeft meegedaan! 

 

Robbe Van Mol, Cindy & Eleni -  

Sankt Anton am Arlberg, Oostenrijk

Leen Scheers - #2560 Nijlen

Eefje & Stijn Driesen - Kroatië

Paul Mertens - Spanje

Nette Van Elsen - Machu Picchu, Peru

TeamBertha - Quincié-en-Beaujolais, Frankrijk

Kris Van De Voorde - Friesland, Nederland

Maren, Sem, Lenn  - #2560 Nijlen
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Kortweg

 

WOENSDAG 22/11 

LINE DANCE i.s.m. OKRA Bevel 

13u-16u. 

Parochiezaal Den Heerd –  Bevels 

Heerdplein 1, Bevel. 

€1,50 om mee te dansen (incl. 1 

drankbonnetje). Geen zin om mee te 

dansen? Je mag ook gewoon komen 

kijken en meegenieten van de sfeer.

Inschrijven vooraf is niet nodig.

DONDERDAG 23/11:  

VERTELTHEATHER - VERHAAL 

‘BROER’ DOOR LOU VERWIMP MET 

MUZIKALE BEGELEIDING  i.s.m. 

NEOS 13u30u (deuren 13u) – 15u30. 

GC ’t Dorp – Berlaarsesteenweg 2, 

Kessel. 

€10 (incl. 2 drankbonnetjes) ter 

plaatse te betalen. 

Inschrijven vooraf is niet nodig. 

 

VRIJDAG 24/11:  

PLEZIER EN VERTIER MET DE 

BROOMSTICKS  

13u30u (deuren 13u) – 16u30. 

GC ’t Dorp – Berlaarsesteenweg 2, 

Kessel. €6 (incl. gebak en koffie/

thee tijdens de pauze). Inschrijven 

en betalen vooraf is nodig en kan 

tot en met maandag 20 november 

via www.ticketgang.be (zoeken op 

‘Nijlen’) of via het onthaal van het 

gemeentehuis. 

 

INFO & INSCHRIJVEN: 

 

Via de website www.ticketgang.be 

- Selecteer Tickets kopen 

- Zoek Nijlen 

 

senioren@nijlen.be, 

03 410 02 11,  

of via het onthaal van  

het gemeentehuis. 

SENIORENWEEK 2023 

VAN 20 T/M 24 NOVEMBER 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Lokaal bestuur Nijlen, Seniorenraad 

Nijlen, Buurtzorg ‘De Geburen’, Neos,  

Okra Bevel en Okra Nijlen Centrum 

presenteren de Seniorenweek 2023. 

 

OP HET PROGRAMMA: 

 

MAANDAG 20/11: 

FILM ‘STAN & OLLIE’ 13u30 

(deuren 13u) – 15u30. Lokaal 

dienstencentrum De Geburen – 

Kerkeblokken 11, Nijlen. 

Gratis – Inschrijven is aanbevolen 

maar niet verplicht.

AQUA FUN IN HET ZWEMBAD 

aan voordeeltarief 19u15u – 20u.

Voor senioren uit Kessel, Nijlen 

of Bevel. €4 ipv €8,50 + inkom 

zwembad. Inschrijven vooraf is niet 

nodig, betalen doe je ter plaatse.

DINSDAG 21/11 

WANDELING ± 4 KM i.s.m. 

OKRA Nijlen Centrum 13u-15u. 

Parochiezaal Den Heerd –  Bevels 

Heerdplein 1, Bevel.  

Gratis deelname en soep. 

Inschrijven is aanbevolen maar niet 

verplicht. 

‘SENIOREN 
WEEK’ 

NIJLEN

Lokaal bestuur Nijlen, Seniorenraad Nijlen,  
Buurtzorg ‘De Geburen’, Neos,  

Okra Bevel en Okra Nijlen Centrum 

STELLEN VOOR:

van  
20/11 tot  

24/11 
 

Ontdek het 
programma op 
de achterkant

2023
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DROOM JIJ VAN EEN GROENE 

STRAAT? HEB JE ZIN OM 

SAMEN MET BUREN DE HANDEN 

UIT DE MOUWEN TE STEKEN? 

STEL JOUW STRAAT DAN 

KANDIDAAT ALS TUINSTRAAT!

Tuinstraten zijn straten waar 

buren samen aan de slag gaan 

om het straatbeeld te vergroenen 

en verblauwen. Denk aan 

geveltuinen aanleggen, voortuinen 

ontharden, plantvakken opfleuren, 

bomen en bloembollen planten, 

regenwatertonnen plaatsen... 

 

 

 

 

 

 

 

WAAROM TUINSTRATEN?

Heel wat straten en (voor)tuinen 

zijn erg verhard en hebben weinig 

groen. Hierdoor kan water te weinig 

infiltreren in de bodem én warmen 

onze steden en dorpskernen op. 

Samen kunnen we hier iets aan 

doen. Met meer ruimte voor groen 

vermijden we wateroverlast, maken 

we onze omgeving weerbaar tegen 

warme zomerdagen en zorgen 

we voor meer biodiversiteit.

Bovendien is een groene straat 

mooier en gezelliger, wat zorgt 

voor meer verbondenheid. 

Kortom: een plek om samen 

met buren van te genieten!

Kortweg

HOE GAAN WE AAN DE SLAG?

In Nijlen zullen twee straten worden 

begeleid en ondersteund (advies 

groenexpert, gratis compost en 

plantpakket, buurtfeest). In het 

voorjaar van 2024 zullen zij samen 

plannen uitwerken en aan de slag 

gaan met hun straat. Inschrijven 

kan tot en met 30 november 2023.

Enthousiast?  

Spreek je buren aan!

Meer info, inspiratie en je straat 

inschrijven:  

kempen2030.be/tuinstraten

GEZOCHT: CHAUFFEURS VOOR DE 

MINDER MOBIELE CENTRALE 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

De 'Minder Mobielen Centrale' 

(MMC) is een dienst om mensen 

met verplaatsingsproblemen en een 

beperkt inkomen toch de nodige 

vervoersmogelijkheden te bieden.  

 

De 'Nijlense Minder Mobielen 

Centrale' (MMC) is op zoek naar 

chauffeurs! Als chauffeur sta je in 

voor het vervoer van personen met 

een vervoersbeperking. Je rijdt 

hiervoor met je eigen wagen en kiest 

zelf hoe vaak je beschikbaar bent.

Voor elke rit ontvang je een 

kilometervergoeding per gereden 

kilometer en bent eveneens 

verzekerd. De administratie 

en communicatie gebeurt via 

medewerkers van het lokaal bestuur.  

 

Interesse? 

 

Heb je interesse om als vrijwilliger 

chauffeur te worden bij de Minder 

Mobielen Centrale, scan de QR-code 

of neem dan contact op via  

mmc@nijlen.be of 03 410 02 11

DIGIDOKTER - FOTO'S NEMEN EN 

DELEN MET ANDEREN MET EEN 

SMARTPHONE 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Fantastisch dat je foto's kunt nemen 

met een smartphone en ze altijd 

bij je hebt! Het is ook erg handig 

dat je deze eenvoudig kunt delen 

met anderen. Stap voor stap legt 

de Digidokter uit hoe je een foto 

neemt, waar je deze kunt vinden, 

en hoe je deze gemakkelijk (en 

veilig) kunt delen met anderen in 

jouw familie of kennissenkring.

Wil je hier graag meer over weten? 

Volg dan de infosessie van de 

Digidokter. 

 

Donderdag 7 december 

18.30 uur - 20.00 uur 

Gemeentehuis Nijlen 

 

INFO & INSCHRIJVEN: 

 

Via de website www.ticketgang.be 

- Selecteer Tickets kopen 

- Zoek Nijlen 

 

senioren@nijlen.be, 

03 410 02 11,  

of via het onthaal van  

het gemeentehuis. 
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GEMEENTEHUIS 
Maandag, dinsdag en vrijdag 9u-12u, woens-
dag 9u-12u & 13u-17u, donderdag 9u-12 & 
17u-20u. Op zaterdag, zondag en feestdagen 
gesloten.  
Voor burgerzaken, maak je afspraak via  
www.nijlen.be (klik op foto 'maak een af-
spraak') of 03 410 02 11 
 

POLITIE 
T  03 466 16 16 
E  pz.berlaarnijlen@police.belgium.eu  
W www.politie.be/5361 
Maandag 8u-17u30, Dinsdag 8u-17u30, 
Woensdag 8u-17u30, Donderdag 8u-20u, Vrij-
dag 8u-17u30, Zaterdag 9u-18u. Uitgezonderd 
zon- en feestdagen 
 

BIBLIOTHEEK 
T  03 410 03 60 
E  nijlen@bibliotheek.be 
Maandag en dinsdag 14u-20u 
Woensdag 10u-12u & 13u-17u 
Donderdag 14u-20u 
Vrijdag 14u-17u 
Zaterdag van 9u-12u 
 

SPORTCENTRUM 
T  03 410 02 40 
E  sportdienst@nijlen.be 
Sporthal Nijlen, Gemeentestraat 36a 
elke dag van 9u-24u

Sporthal Kessel, Grote Puttingbaan:
elke dag van 9u-24u 
 

ACADEMIE NIJLEN
T  03 410 01 20 
E  secretariaat@academienijlen.be
Tibourstraat 10, 2560 Nijlen
maandag: van 10u-14u (niet op maandag 
in juni en september)
woensdag: van 13u-19u
vrijdag: van 17u-21u
zondag: van 9u-13u (zondag enkel  
in juni en september) 
 

RECYCLAGEPARK
T  03 411 11 13
Dinsdag, woensdag en vrijdag
van 8u30-12u en 12u30-16u10
Donderdag van 15u-19u (winteruur van 
12u30-16u10)
Zaterdag van 9u-15u
Zondag en maandag gesloten 
 

OCMW
T  03 410 02 11
E  info@ocmwnijlen.be
Telefonisch bereikbaar van maandag t/m 
vrijdag tussen 9u en 17u.  
Maak je afspraak via 03 410 02 11 of  
info@ocmwnijlen.be 
Vrije inloop op ma 9u-11u30 en woe 13u30-16u 
 

NUTTIGE TELEFOONNUMMERS 
 

1733  Huisartsenwachtpost 

0903 99 000  Apotheker van wacht 

0903 99 915  Tandarts van wacht  

112   Noodnummer voor brandweer  

 of ambulance

101  Dringende politiehulp

1722   Brandweerhulp tijdens storm   

 of wateroverlast

070 245 245  Antigifcentrum

078 170 170   CardStop - verlies of diefstal   

 van je bankkaart

Contact
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Ruimtelijke uitvoeringsplannen  

“RUP MOLENBOS" & 

"RUP WELTERS-VERELST” 

 

Het college van burgemeester en 

schepenen brengt ter kennis dat 

het ONTWERP RUP MOLENBOS 

EN RUP WELTERS-VERELST 

dat de gemeenteraad voorlopig 

vaststelde op 12 september 2023, 

ter inzage ligt tijdens het openbaar 

onderzoek vanaf 23 oktober 2023 

tot en met 22 december 2023. 

U kan de documenten inkijken 

op volgende manieren;

• In het gemeentehuis, afdeling 

Ruimte, Kerkstraat 4, 2560 Nijlen, 

tijdens de openingsuren. Toelichting 

is mogelijk op afspraak.

• Het ontwerp RUP MOLENBOS 

is eveneens raadpleegbaar op de 

gemeentelijke website: 

www.nijlen.be/rup-molenbos  

 

• Het ontwerp RUP WELTERS-VERELST 

is eveneens raadpleegbaar op de 

gemeentelijke website: 

www.nijlen.be/rup-welters-verelst 

 

Adviezen, opmerkingen of bezwaren 

moeten uiterlijk op 15 december 

2023 toekomen bij de GECORO 

(Gemeentelijke Commissie voor 

Ruimtelijke Ontwikkeling), dit via 

één van de volgende manieren;

• per brief op het adres: 

Kerkstraat 4, te 2560 Nijlen 

• overhandig uw brief tegen 

ontvangstbewijs op bovenstaande 

adres 

• via email: omgeving@nijlen.be

Kortweg
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SPELLETJES LENEN UIT DE 

SPELOTHEEK 

 

Het leven wordt alleen maar duurder, 

tot die conclusie komen steeds 

meer mensen. Ook spelletjes kosten 

best wel wat geld en kinderen 

houden natuurlijk van afwisseling. 

Daar is in Nijlen een simpele 

oplossing voor: in de spelotheek 

in het Buurtpunt in Kerkeblokken 

kan je tal van spelletjes uitlenen. 

Samen een spel spelen is niet 

alleen gezellig, het helpt kinderen 

ook bij de ontwikkeling van hun 

sociale vaardigheden. Je kan bij elk 

bezoek aan de spelotheek trouwens 

ook een UiTPASpunt sparen.

Voor wie en hoe werkt het?

In de spelotheek ontleen je gratis 

(gezelschaps)spellen voor kinderen 

van nul tot twaalf jaar. Bij je eerste 

bezoek betaal je het éénmalige 

lidmaatschap van €10. Op vertoon 

van je UiTPAS met kansentarief 

betaal je slechts €2.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Waar & wanneer?

Elke donderdag tussen 16u en 

18u30 openen we de superleuke 

speelgoedkast in Buurtpunt Nijlen 

(Kerkeblokken 3). Vanaf 8/11 ook 

open op woensdag van 16u tot 

17u. En elke tweede dinsdag 

tijdens de zitdag van Gezinsbond 

Nijlen van 19u tot 20u.

WIN EEN MEET & GREET MET DE 

BUURTPOLITIE 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Wat dacht je van een ontmoeting 

met je favoriete politieman of 

-vrouw van de Buurtpolitie?!

Dat zou zo maar kunnen met 

deze leuke giveaway!

De dagen worden alsmaar 

donkerder, daarom is het belangrijk 

je te laten zien in het verkeer! 

Neem een foto van jou of je 

klasgenootjes met een fluohesje of 

iets anders fluorescerend zodat je 

laat zien dat je veilig naar school 

gaat. Post deze foto op je feed 

of story met #fluobuurtpolitie en 

onze politiezone maak kans op een 

setbezoek met heel je klas! 

De actie loopt t.e.m. 27/10/2023.  

De winnaar wordt bekend gemaakt 

op 30/10/2023. 

 

BEN JIJ AL EEN BIN? 

 

Een buurtinformatienetwerk (BIN) 

is een samenwerkingsvorm tussen 

inwoners van een bepaalde buurt of 

wijk en de lokale politie. Informatie-

uitwisseling staat centraal om 

zo criminaliteit te voorkomen 

en aan te pakken. We willen het 

veiligheidsgevoel verhogen door 

toezicht te houden in je eigen buurt. 

Zo word je als BIN op de hoogte 

gehouden van bepaalde politionele 

gebeurtenissen in je buurt.  

Word er bijvoorbeeld iemand vermist 

uit jouw wijk? Dan brengt men je 

telefonisch op de hoogte om mee 

een extra oogje in het zeil te houden.

Interesse? Surf naar  

bin.pzberlaarnijlen.be of 

bel 03 466 16 16.

STOPZETTING PREMIE 

ZONNEPANELEN 

 

De Vlaamse Regering besloot om 

de premie voor zonnepanelen 

stop te zetten vanaf 1 januari 

2024. Concreet betekent dit 

dat de keuring/ingebruikname 

van zonnepanelen ten laatste 

op 31 december 2023 in orde 

moet zijn om nog in aanmerking 

te komen voor een premie.

Verlening hoge percentages 

Mijn VerbouwPremie

In tegenstelling tot wat eerder werd 

verspreid, besliste de Vlaamse 

Regering op hetzelfde moment 

om de hogere premiepercentages 

van 35% en 50% binnen Mijn 

VerbouwPremie met een jaar te 

verlengen. Nog heel 2024 kunnen 

aanvragers uit de laagste en 

middelste inkomenscategorie 

van deze verhoging genieten.

Meer info  

www.duurzaamwonen.be of maak 

een afspraak bij het woon- en 

energieloket via 03 410 02 11

'NIJLENSE GEMEENTELIJK 

COMPLIMENT' 2023 

 

Wie verdient volgens u het 'Nijlense 

Gemeentelijk Compliment' van 2023 

onder de ondernemers in Nijlen, 

Bevel en Kessel? U kunt stemmen 

voor de publieksprijs tot 31 oktober. 

Scan de QR-code of ga naar https://

forms.office.com/e/ZQg3MacYfq 

om uw stem uit te brengen.

 

 

Voor het RUP Molenbos 

wordt een infomoment 

georganiseerd voor 

geïnteresseerden, ter 

toelichting van het plan waar 

ook vragen gesteld kunnen 

worden.  

 

Dit infomoment gaat door 

in de raadszaal van het 

gemeentehuis  

op 9 november 2023, 19u. 



Doe mee aan de 
Beeldige Bomen wedstrijd!

En maak kans op een  
verblijf tussen de bomen.

CATEGORIEËN:
• Ik sta alleen boom 

• Ik ben de leukste klimboom 
• Ik ben de allermooiste 
• Als ik kon praten boom 

* Indienen kan tot eind april 2024

Neem een foto van een Nijlense boom en draag hem voor in 
een van de vier categorieën. 

Voor meer info over de wedstrijd en om deel te nemen scan 
je de QR-code of www.nijlen.be/nijlen-boomt-door  
Of haal het wedstrijdformulier op aan het onthaal  

van het gemeentehuis.* 
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BEKEND04 - MET DANK AAN: 

Het Reuzengezelschap en alle vrijwilligers van het reuzenfeest, Julia Breugelmans, Françoise Jacquemin, Sonja Aerts, Emiel Van De Sande, 
Ciska Engelen, Annelies Bogaerts, Ann Vranckx, Dennis De bruyn, Tine Van Leemput-Bogaerts, Wendy Lefèvre, Tim Van den Bosch,  
Mustafa Arab, Dirk Van Peer, Sofie Soons, Bart Sambre, Stein Verrelst en The Four Aces Guitar Quartet, Nancy Fierens, Nadine Van Looy 

REDACTIETEAM:  

Hans Selderslaghs, Kurt Heylen, Gunther Melis, Gino Van Looy, Melanie Mertens, Eve Heremans,  
Maarten Horemans, Véronique Nijs, Griet Van Olmen.      BEKEND@NIJLEN.BE • 03 410 02 11


